基督教勵行會「2人3足挑戰復活島2025」

籌款表格

衷心感謝您的捐款,活動所籌得的款項將為基層家庭、長者、少數族裔,以及青海孤兒及殘障兒童籌款。

姓名	省(中文)*	(English)*				
公司] / 學校名稱(如適用)					
通訊	l.地址*					
聯終	图:	電郵地址*				
	贊助人、捐款人或收據名稱	電郵地址(接收電子收據)	金額	收據(✔)		
	(請用中文或英文正楷填寫)					
1			HK\$			
2			HK\$			
3			HK\$			
4			HK\$			
5			HK\$			
6			HK\$			
7			HK\$			
8			HK\$			
9			HK\$			
10			HK\$			
捐款□	京方法(請選擇其中一項) 信用卡					
	□ VISA □ MasterCard					
	信用卡號碼:		年	(最少兩個月有效		
	持卡人姓名:					
	郵寄劃線支票 (抬頭請寫:「基督教勵	行會-慈善服務」或「Christian Action	n - Charity Services	۱)		
	支票號碼:					
	直接存入匯豐銀行帳戶					
	請將善款存入匯豐銀行帳戶(567-320973-005).並於入數紙背後寫上捐款人姓名。					
	7-Eleven現金付款					
	請攜同此印有本會慈善機構條碼之表格到 7-Eleven付款·並保留交易紀錄。					
	轉數快					
	快速支付系統識別碼 FPS ID: 162356802					

參加者必須於2025年4月1日晚上11時59分之前成功繳付最低籌款額·方能保證其參與資格。參加者如有額外捐款或需要更改收據名稱·必須於2025年5月31日或之前填妥此表格·並連同善款支票、付款收據或銀行入數收據·以郵寄/電郵/傳真方式交回基督教勵行會(請註明「2人3足挑戰復活島」)。

請於備註中加上信息「2人3足」,並截圖成功付款的頁面。

地址:九龍清水灣道55號彩雲二邨5樓

查詢: 2716 8862 傳真: 2383 7688 電郵: charitywalk@christian-action.org.hk

Christian Action 3-Legged Charity Walk---Easter Island Adventure 2025 Sponsorship Form

Thank you for your donation. This is to raise funds for children from low income families, the elderly and ethnic minorities in Hong Kong, as well as orphans and children with disabilities in Qinghai.

	tact Person / Team Leader Information ne (Chinese)	· ·		*Mandatory field			
Corp	oorate / School Name (if applicable)						
Add	ress*						
	tact No.*						
	Name of Sponsor / Donor or Name on Receipt	E-mail (for receiving e-receipt)	Amount	Receipt (✓)			
1			HK\$				
2			HK\$				
3			HK\$				
4			HK\$				
5			HK\$				
6			HK\$				
7			HK\$				
8			HK\$				
9			HK\$				
10			HK\$				
<u>↓</u>	Tax deductible receipt will be issued for		•				
Don	ation Method (Please choose one of the By Credit Card		• •	·			
	Credit Card No.:	Expiry Date:	(MM/YY) (with at leas	t 2-month validity)			
	Card Holder's Name: Signature:						
	By Crossed Cheque Crossed cheque(s) should be made payable to "Christian Action - Charity Services"; Cheque No.:						
	By Bank Transfer						
	Please deposit to HSBC Account: 567-320973-005 and write your name on the back of the bank receipt.						
	By Cash via 7-Eleven						
	Please present this barcode at a 7-Eleven cashier for payment and keep the receipt.						
	Fast Payment System (FPS)						
	Please transfer the donation by FPS ID: 162356802; Add the message "3-Legged" and screenshot the page of successfu						
	payment.						

Participants must submit the minimum donation of their enrolled category on or before 1st April 2025 to comply with the activity requirements. For submitting additional donations or updating sponsor list for donation receipts, please return the completed from with cheque/ transaction record/ bank-in-slip to Christian Action by post, fax or email on or before 31 May 2025. (Please add "3-Legged Charity Walk ---Easter Island Adventure 2025" as a remark.)